
Antwoorden D66 op vragen Hart over motie vreemd D66, VVD, Lokaal
(versterking samenwerking in onderwijs)

1. Wat biedt de POS in jullie ogen nu aan?
POS is een samenwerkingsverband tussen de Fontys Hogeschool Kind en Educatie en 
verschillende basisscholen in onze gemeente waarbij er leerkrachten worden opgeleid, 
er onderzoek wordt gedaan en gewerkt aan de professionalisering. En hiermee bereiken 
we dat het onderwijs in onze gemeente op een hoger niveau komt. Dat is niet alleen 
goed voor degene die dat onderwijs volgen maar ook voor de leerkrachten die zo meer 
voldoening en uitdaging uit hun werk kunnen halen. Voor meer informatie kun je deze 
website bekijken: https://www.partnerschapopleidenindeschool.nl/

2. Wat zijn in jullie ogen deze professionele werkplaatsen?
Professionele werkplaatsen kunnen vele vormen hebben bijvoorbeeld een 
samenwerkings verband tussen de Fontys Hogeschool en publieke instellingen waarin 
studenten en professionals samen kijken naar problemen en oplossingen die in die in 
een specifieke sector spelen. Op deze webpagina kun je de verschillende vormen van 
professionele werkplaatsen die Fontys nu heeft inzien 
https://fontys.nl/Onderzoek/Professionele-werkplaatsen-samenwerken-met-
impact/Materialen-envoorbeelden/Vormen-van-PW.htm

3. Waarin verschillen deze met het huidige POS aanbod?
Aangezien er zoveel verschillende vormen van professionele werkplaatsen zijn is het een 
beetje lastig om daar alle verschillen van te gaan opsommen. Belangrijk is dat bij 
professionele werkplaatsen de samenwerking kan worden aangegaan met meer partners 
dan alleen maar basisscholen. Daarom is wat wij willen dat het huidige POS wordt 
voortgezet en versterkt en er gekeken wordt of er uitbouw of aanvulling mogelijk is naar 
ook andere partners in een professionele werkplaats van Fontys hier in Meierijstad. Dus 
het gaat ons niet zozeer over het verschil daartussen maar meer als uitbouw of 
aanvulling op elkaar. We zien een bevestiging in de brief van FHKE, omdat die zelf 
aangeeft dat ze zich verheugen op nieuwe en manifestere vormen van samenwerking in 
professionele werkplaatsen.

4. De gemeente heeft nooit een rol gehad in het POS. Waarom nu wel?
Ten eerste vinden wij het sowieso al belangrijk dat de gemeente een actievere rol gaat 
spelen in het onderwijs. Niet alleen maar kijken naar de stenen waarin dat onderwijs is 
gehuisvest maar juist ook de vraag gaat stellen hoe kunnen wij het onderwijs in onze 
gemeente helpen om de kwaliteit nog hoger te maken. En we zien dat het concept van 
professionele werkplaatsen nieuwe mogelijkheden hiervoor biedt. Omdat de Pabo uit 
Veghel gaat verdwijnen moeten we als gemeente een extra stap doen om ervoor te 
zorgen dat die samenwerking blijft bestaan. Als je kijkt op de website van het 
samenwerkingsverband dan zie je de volgende zin:
”Het Partnerschap Opleiden in de School is een samenwerkingsverband van Fontys 
Hogeschool Kind en Educatie en ruim 40 schoolbesturen in de regio ’s-Hertogenbosch, 
Veghel, Tilburg, Eindhoven en Venlo” 
https://www.partnerschapopleidenindeschool.nl/scholen-en-partners
De plaatsen die hier genoemd worden zijn plaatsen waar Fontys hogeschool kind en 
educatie een vestiging heeft. Straks hoort Veghel niet meer in dit rijtje thuis. Om nu te 
voorkomen dat de huidige samenwerking ook in de loop van de tijd minder wordt vinden 
wij dat de gemeente nu een actievere rol moet gaan pakken om deze samenwerking in 
stand te houden. We denken hierbij aan het beschikbaar stellen van fysieke ruimtes, 
middelen en of mensen.
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5. Hebben jullie geen vertrouwen in alle partners van het POS omdat jullie deze 
motie indienen?
Wij hebben een heel groot vertrouwen in de partners van het POS. Alleen zoals het 
bekende spreekwoord zegt “uit het oog, uit het hart” vrezen wij dat het vertrek van de 
Pabo ervoor gaat zorgen dat de samenwerkingen in de loop van de tijd minder worden 
omdat Fontys het eerst zal gaan kijken naar gemeentes/plaatsen waarin zij gevestigd 
zijn. En dat zijn wij dan niet meer. En dat zal heus niet meteen gebeuren maar het risico 
zit er wel in dat dit in de loop van de tijd wel gaat gebeuren.
En daarom dienen we de motie nu in want als er een ding is wat het vertrek van de Pabo 
ons heeft laten zien is dat je als gemeente niet moet gaan afwachten totdat er een 
instelling een besluit heeft genomen maar dat je juist aan de voorkant betrokken moet 
zijn om zo te voorkomen dat dergelijke besluiten genomen worden.


